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Protokół nr XXXIII/21 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 30 marca 2021 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 22:36. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach oraz gości Jarosława Zemłę 

Prezesa Zarządu KK Terminale spółka akcyjna, Komendanta Powiatowego Policji 

Huberta Adamka oraz Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Piotra 

Dudka, na podstawie danych o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w 

elektronicznym systemie rejestracji i ustalania wyników głosowania, poinformował, że 

obrady są prawomocne. W chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w 

niej 15 radnych. W trakcie obrad dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 

radnych.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że do przesłanego radnym porządku obrad nie 

wprowadzono żadnych zmian, wobec czego porządek obrad XXXIII sesji Rady 

Miasta przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale Spółka Akcyjna w Koźlu Porcie.  

5. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. 

oraz realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku”; 

2) zmiany uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, określenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej 

jednolokalowym budynkiem użytkowym, położonej w Kędzierzynie-Koźlu 

przy ul. Głubczyckiej 5J; 

4) Statutu Osiedla: 

a) Azoty, 
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b) Blachownia, 

c) Cisowa, 

d) Kłodnica, 

e) Kuźniczka, 

f) Lenartowice, 

g) Miejsce Kłodnickie, 

h) Piastów-Powstańców Śląskich, 

i) Pogorzelec, 

j) Południe, 

k) Przyjaźni, 

l) Rogi, 

m) Sławięcice, 

n) Stare Miasto, 

o) Śródmieście, 

p) Zachód; 

5) umieszczenia tablicy pamiątkowej na pomniku Powstańców Śląskich 

położonym na placu Pamięci Rodła w Kędzierzynie-Koźlu w celu trwałego 

upamiętnienia setnej rocznicy III Powstania Śląskiego; 

6) ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych; 

7) zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których właścicielem albo zarządzającym jest 

Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków; 

8) zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe, 

uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami miejskiego, 

publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy 

i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej; 

9) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

10) przedłużenia terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. wraz z autopoprawką; 

11) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny  

w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu miasta;  

12) zmian w budżecie miasta na rok 2021; 

13) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035; 

14) petycji dotyczącej „poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego”; 

15) wniosku w przedmiocie rozpatrzenia możliwości obniżenia o 5% wszystkich 

pozycji wysokości opłat za pobyt w mieszkaniach chronionych, ujętych w 

uchwale Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

16) skargi na przypisane Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle działania 

polegające na naruszeniu wolności słowa oraz prawa do pozyskiwania 

i rozpowszechniania informacji; 
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17) skargi na działania Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej nr 10 

w Kędzierzynie-Koźlu polegające na braku przekazania nauczycielowi 

jednorazowego wsparcia finansowego, a tym samym utrudniania jego pracy i 

dyskryminacji; 

18) wniosku o upamiętnienie prof. Arthura Nicolaiera poprzez nazwanie jego 

imieniem skweru przy ul. Bolesława Chrobrego lub plant miejskich; 

19) w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu oraz Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Opolskiego z dnia 15  marca 2021r. dotyczące uchwały nr XXXII/340/21 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie określenia trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-

Koźle do 2030 r. 

7. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

Ad 2. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski 

poinformował także o śmierci radnego III kadencji (lata 1998-2002) Tadeusza 

Kraśnika, pełniącego w radzie funkcję przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radni 

uczcili pamięć zmarłego minutą ciszy. 

 

Ad 3. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 26 lutego  do 22 marca 

2021 r. oraz 23 do 29 marca 2021 r.”., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.3.2021 z 

dnia 23 marca 2021 r. oraz z dnia 29 marca 2021 r. będące uzupełnieniem informacji 

z dnia 23 marca). Otrzymali również informację o pomocy udzielonej przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w trakcie 

epidemii (pismo z dnia 25 marca dołączono do protokołu)    

 

Ad 4. 

Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale Spółka Akcyjna w Koźlu Porcie. 

 

Jarosław Zemło, prezes spółki Kędzierzyn-Koźle Terminale poinformował, iż niestety 

nie wydarzyło się nic co mogłoby umożliwić spółce ponowne rozpoczęcie zawieszonej 
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budowy. Natomiast wszczęto przeciwko spółce oraz gminie postępowanie w 

prokuraturze w Opolu, które zakończyło się pozytywnie dla spółki i gminy. Na stronie 

internetowej spółki KKT można się zapoznać z uzasadnieniem prokuratury. Odbyły 

się kontrole zainicjowane politycznie i wszczęto przeciwko spółce postępowanie 

skarbowe, które trwało ponad 1,5 roku. Wspomniał, że spółka nie prowadzi jeszcze 

działalności gospodarczej. Postępowanie skarbowe zakończyło się miesiąc temu 

pismem z informacją o nieznalezieniu żadnych nieprawidłowości. Również wszczęto 

dwa postępowania Najwyższej Izby Kontroli dotyczące transakcji sprzedaży Portu. 

Postępowania zakończyły się, raporty miały być opublikowane pod koniec lutego, 

jednakże jeszcze nie są opublikowane. Także trwa już ponad rok postępowanie Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów na wniosek KKT, prezes uważa, iż 

postępowanie idzie w dobrym kierunku. Kolejno prezes powiedział, iż napisał pismo 

do szefa Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, ponieważ krążyły plotki, że ABW 

zablokowało inwestycję, informując PKP, że nie powinno prowadzić rozmów z KKT. 

Pismo dotyczyło prośby o wyjaśnienie tej sprawy oraz zapraszając na spotkanie w 

sprawie wglądu do dokumentacji spółki. Na pismo agencja nie odpisała. Prezes 

funduszu Mariusz Banaszek ponownie napisał podobne pismo do ABW i również nie 

uzyskano odpowiedzi. Komisja senacka zebrała się w tej sprawie i agencja 

odpowiedziała, że nie zajmuje się takimi sprawami. Podsumowując spółka nadal tzw. 

walczy o podłączenie kolejowe, ponieważ jest to kluczowe, aby rozpocząć budowę. To 

był także jeden z głównych warunków finansowania tej inwestycji przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego. Przypomniał, że pierwszy etap opiewa na kwotę 160 mln 

zł, z czego 60 mln zł to kapitał własny, a 100 mln zł z podpisanej umowy kredytowej. 

Spółka poprosiła ambasadora z Szwajcarii, aby część finansów z kapitału własnego 

pochodziła z szwajcarskich funduszy. Ze 160 mln potencjalnie zainwestowanych, 

ponad 100 mln jest pochodzenia polskiego, a o inwestycje musi walczyć ambasador 

Szwajcarii, bo rząd polski w ogóle nie jest zainteresowany inwestycją. Prezes 2 marca 

br. wystosował kolejne pismo do PKP o rozwiązanie problemu, jednakże do chwili 

obecnej nie otrzymano odpowiedzi.  

 

Andrzej Kopeć zapytał o zdanie radnych miasta reprezentujących koalicję rządzącą. 

Poprosił o informację Katarzynę Kokolkę-Bogocz. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radna nie zabiera głosu, więc oddał głos 

zgłaszającemu się radnemu Tomaszowi Schellerowi. 

 

Tomasz Scheller również poprosił, aby radni miasta z koalicji rządzącej zabrali głos w  

tej sprawie.  

 

Fabian Pszon przypomniał, iż na wcześniejszym posiedzeniu sesyjnym informował, iż 

jego zdaniem Port powinien być inwestycją państwową, a nie prywatną. Natomiast 

nikt bardzo długo nie chciał zainwestować w Port, więc radny cieszy się, że chociaż 

prywatna firma chce zainwestować swoje pieniądze w to zadanie. Radny 

poinformował, iż podjął próbę rozmów z ministrem Januszem Kowalskim, jednakże 

ministrowi nie udało się rozwiązać tego problemu. Przypomniał, że minister Marcin 

Ociepa również pod koniec roku 2019 próbował pomoc tej inwestycji, lecz bez skutku, 
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tak jak senator Beniamin Godyla. Radny podkreślił, że chciałby poznać przyczynę 

blokowania tej inwestycji.  

 

Prezes przypomniał, iż zwrócili się z pismem do premiera Mateusza Morawieckiego 

oraz prezydenta Andrzeja Dudy na które nie otrzymali żadnej odpowiedzi. Prezes 

przypomniał, iż jest obywatelem Polski, a rząd nawet nie odpowiedział na pismo. 

Dodał, iż inwestycja będzie państwowa, ponieważ jest obywatelem polskim.  

 

Fabian Pszon powiedział, że na strategicznych obiektach jeśli państwo będzie mogło 

posiadać pakiet większościowy i państwo będzie zainteresowane inwestycją w taki 

obiekt, radny będzie preferował, aby obiekt był państwowy. Radny powtórzył, iż 

cieszy się, że znalazł się inwestor Portu, również nie rozumie blokowania inwestycji i 

życzy prezesowi, aby problem jak najszybciej został rozwiązany. 

 

Tomasz Scheller zapytał prezesa inwestycji, czy dostali propozycję odsprzedania Portu 

np. od Skarbu Państwa. 

 

Prezes odpowiedział, iż żadna poważna propozycja odsprzedania nie pojawiła się. 

Były propozycje od prywatnego inwestora, ale nie od np. Skarbu Państwa. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz powiedziała, że również nie zna przyczyny blokowania 

inwestycji, tak jak powyższej wspomniał radny Fabian Pszon. Zaznaczyła, iż 

ministrowie oraz senator nie potrafią pomóc, więc radni miasta tym bardziej nie są w 

stanie rozwiązać problem. 

 

Prezes dodał, iż nie rozumie dlaczego minister informuje, iż nic nie może zrobić, 

ponieważ chodzi o podłączenie kolei do Portu, a kolej jest własnością Skarbu Państwa. 

 

Jacek Król zwrócił uwagę, iż może problem nie jest przez politykę, tylko przez twór 

instytucji, która nie wydała wcześniej zgody. Przy takich inwestycjach ważne jest 

szerokie porozumienie, a przy tej może tego zabrakło.  

 

Andrzej Kopeć przypomniał, iż pytał tylko, czy radni z koalicji rządzącej podjęli 

jakieś działania. Dodał, iż może problem nie jest przez politykę, jednakże można go 

rozwiązać polityka. Minister jest z nadania politycznego i może wydać nakaz PKP 

przyłączenia Portu do trakcji kolejowej. 

 

Prezes dodał, iż wszyscy senatorowie oraz posłowie otrzymali raport w sprawie 

logistyki w Polsce, więc jest wiedza jakie znaczenie strategiczne miałby rozwój Portu 

w Kędzierzynie-Koźlu oraz odrzańskiej drogi wodnej, a także logistyki tzw. 

południkowej, a nie tylko wschód zachód, gdzie pieniądze zostają w portach 

zagranicznych. 

 

Grzegorz Chudomięt poprosił o przesłanie mailowo raportu na temat logistyki w 

Polsce, który został rozesłany wszystkim senatorom oraz posłom. 
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Andrzej Kopacki zaapelował do prezesa KK Terminale, aby się nie poddawał i będzie 

trzymał kciuki za dalsze działania.  

 

Ewa Czubek zapytała, czy prezes spółki podjął próbę zainteresowania mediów 

ogólnopolskich tą sprawą. 

 

Jarosław Zemło odpowiedział, że poczynili takie kroki. Ma deklarację, że gazety 

Rzeczpospolita, Puls Biznesu i Dziennik Gazeta Prawna są zainteresowane tym 

tematem, również jeden z kanałów telewizyjnych. 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że spółka powinna się ubiegać o 

odszkodowanie. 

 

Prezes KK Terminale potwierdził, dodał, że spółka została narażona na ogromne 

koszty. Już wystąpili do sądu o odszkodowanie częściowe, ale wystąpią o kolejne, 

jeżeli sąd uzna racje KK Terminale to spółka PKP S.A. będzie musiała odszkodowanie 

zapłacić.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przypomniała, że to z Kędzierzyna-Koźla 

wyszły pierwsze negatywne komentarze na temat spółki KK Terminale i niechęć do 

inwestycji, co później rozlało się na całą Polskę. Uważa, że miasto jest winne wsparcia 

i pomocy spółce i zaapelowała o  wspomaganie działalności spółki.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miasta podziękował 

prezesowi KK Terminale za uczestnictwo w sesji. Przed przystąpieniem do kolejnego 

punktu porządku obrad ogłosił przerwę, która trwała od 15:45 do 15:55. 

 

Ad 5. 

Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Panią Prezes Alicję Górską o zabranie głosu i 

przedstawienie najistotniejszych informacji w temacie. 

 

Tomasz Scheller zapytał o sprzedanie działki firmie Emka. 

 

Alicja Górska poinformowała, że firma Emka zajmuje się gospodarką odpadami 

medycznymi, termiczne przekształcanie tych odpadów. Inwestycja na poziomie ok. 30 

mln w pierwszej fazie, zatrudnienie na pierwszym etapie 25-30 osób. Firma ta 

niedawno złożyła raport oddziaływania na środowisko do gminy Kędzierzyn-Koźle i 

stara się o pozyskanie zgód środowiskowych. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z prośbą o możliwość wglądu do tego raportu. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że ta informacja będzie wszystkim 

zainteresowanym udostępniona. 
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Tomasz Scheller  zapytał o działkę, na której jest posadowiona konstrukcja firmy 

Eurobud, dlaczego nie została jeszcze usunięta.   

 

Prezes KKPP wyjaśniła, że działka była dzierżawiona przez firmę Energoash i wróciła 

w zasoby KKPP, w trakcie działań poszukiwano właściciela konstrukcji żelbetowej 

posadowionej na tej działce. Po ustaleniu, że jest to firma Eurobud została wezwana 

do usunięcia konstrukcji. W okresie zimowym usunięcie jej było problematyczne, 

powinno się to zamknąć w kwietniu bieżącego roku. Może być problem ze sprzedażą 

tej działki ze względu na to, że są tam wylane fundamenty pod konkretny projekt.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy firma Energoash płaciła od początku za dzierżawę tej 

działki i ile jest winna w tej chwili. 

 

Alicja Górska wyjaśniła, że firma ta na początku płaciła za dzierżawę, później 

prolongowała tą spłatę deklarując, że ureguluje to przy sprzedaży działki. W 

międzyczasie firma zrezygnowała z inwestycji, KKPP czeka na rozwiązanie związane 

z losem firmy Energoash.  

 

Tomasz Scheller zapytał o kwotę zadłużenia. 

 

Alicja Górska poinformowała, że jest to kwota ponad 100 tys. zł.  

 

Tomasz Scheller wyraził opinię, że być może dzierżawa nie jest najlepszym 

pomysłem, trzeba być ostrożnym na przyszłość.  

 

Następnie głos zabrał Grzegorz Chudomięt, który stwierdził, że znalezienie inwestora 

na Polu Południowym nie jest łatwe. Zwrócił uwagę, że przez pozostawione 

fundamenty może być trudniej sprzedać działkę.  

 

Alicja Górska odpowiedziała, że z jednej strony może być łatwiej, jeżeli przyszły 

inwestor będzie chciał postawić tylko halę. Dodała, że KKPP spróbuje sprzedać tą 

działkę w takiej formie, aby nie ponosić kosztów rozbiórki fundamentów.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że jest przeciwny, żeby środki ze sprzedaży działki firmie 

Emka zostały wykorzystane przez KKPP, uważa że powinny wrócić do gminy.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak przypomniał, że mimo, iż gmina jest 

większościowym udziałowcem spółki, nie jest właścicielem tych pieniędzy. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że nie wie dlaczego ktoś tak kiedyś podzielił, ale 

dwie czy trzy działki należą do KKPP, a reszta do gminy. Dodała, że wprowadziła 

zarządzenie żeby pieniądze ze sprzedaży działek były inwestowane w gminne 

budynki, inwestycja w windę w budynku służy nie tylko KKPP. Podkreśliła, że pod 

względem formalno-prawnym nie jest to łatwe.  
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Grzegorz Chudomięt złożył wniosek w sprawie przygotowania informacji dotyczącej 

nakładów finansowych (własnych i zewnętrznych) wydatkowanych na tzw. pole 

południowe oraz jakie do tej pory środki gmina i KKPP uzyskały z gospodarowania 

tym terenem wraz z umieszczeniem dat wydatkowania i wpływu tych środków.  

 

Przewodniczący obrad poddał ww. wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hanna Białas 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że wniosek radnego Chudomięta został przyjęty. 

Następnie z braku chętnych do dalszej dyskusji, przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad 6. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

w 2021 roku”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, Ireneusz Wiśniewski poinformował, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad komisji Infrastruktury, poprosił o przedstawienie wniosków 

komisji. 

 

Adam Oczoś przewodniczący komisji Infrastruktury poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Ewa Czubek poinformowała, że w czasie posiedzenia komisji prosiła o 

ustosunkowanie się do dwóch kwestii formalnych które zgłosiła, z uwagi na problemy 

techniczne zastępcy prezydenta Artura Maruszczaka i kierownik Wydziału. Wskazała, 

że w rozdziale 3 w paragrafie 14 są środki przeznaczona na ten program w kwocie 46 

tys. zł na działalność schroniska. Zapytała o środki w posiadaniu w budżecie wydziału 

które zostały podane ogółem w kwocie 176 tys. zł, poprosiła o szczegółowe 
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informacje dot. podziału tych środków na poszczególne pozycje punktu b dot. trwałe 

utrzymanie zwierząt, zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej, utrzymania 

zwierząt gospodarskich przez sterylizację psów i kotów w tym roku. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wskazał kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa do 

udzielenia odpowiedzi. 

 

Gabriela Helbin – Golasz, kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

wyjaśniła, że środki 176 tys. zł są przeznaczone na trwałe oznakowanie i rejestracje 

psów jest kwota 8 tys. zł, na zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w 

przypadkach zdarzeń drogowych zaplanowano kwotę  20 tys. zł, na odebranie 

właścicielom zwierząt jest kwota, na sterylizację psów i kotów w tym roku 

zaplanowano kwotę 8 tys. zł lecz wnioskują o kwotę 10 tys.  

 

Ewa Czubek poinformowała, że w WPF na kolejne lata jest wpisana kwota 30 tys. zł 

na te zadania. Zapytała ile wydatkowano na sterylizację w poprzednim roku.  

 

Gabriela Helbin – Golasz, kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

wyjaśniła, że w budżecie mieli 30 tys. zł a wydano 28 tys. zł.  

 

Ewa Czubek dodała, że obecnie kwota ulega obniżeniu o 1/3 środków na ten cel.  

 

Gabriela Helbin – Golasz, kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

wyjaśniła, że zaplanowali 8 tys. zł, obecnie wnioskują o 10 tys. zł, jak środki się 

skończą będę wnioskować o kolejne.  

 

Ewa Czubek poinformowała, że kwota 30 tys. zł będzie możliwa do wykorzystania na 

ten cel, czyli jest taka potrzeba.  

 

Tak odpowiedziała kierownik Gabriela Helbin – Golasz. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że przyjmują taką zasadę w przypadku ,,kroczących” wydatków, 

w miarę potrzeb następuje zwiększanie środków.  

 

Ewa Czubek zapytała kiedy zostanie rozstrzygnięty przetarg na te usługi. 

 

Gabriela Helbin – Golasz, kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

wyjaśniła, że zostało wysłane zapytanie. Po świętach przetarg zostanie rozstrzygnięty.  

 

Ewa Czubek zapytała o paragraf 5 punkt 2 dot. zapisu zwierząt bezdomnych.  

 

Gabriela Helbin – Golasz, kierownik wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

wyjaśniła, że ten paragraf dot. tylko zwierząt bezdomnych i zapewnienie im 

schronienia,  nie jest możliwe usuniecie tego słowa.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/348/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku”. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stref 

płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat 

za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad komisji Infrastruktury oraz komisji Finansowo-Gospodarczej i 

poprosił o przedstawienie wniosków komisji. 

 

Adam Oczoś przewodniczący komisji Infrastruktury poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały (5 głosów ,,za”).  

 

Andrzej Kopeć przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że na komisji Finansowo-Gospodarczej 

podjął ten temat, lecz przewodniczący był przeciwny dyskusji nad ten temat, wyjaśnił, 

że podjęto decyzje jako rada miasta do powrotu do pobierania opłat od 1 stycznia za 
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parkowanie w strefach parkowania. Również prezydent miasta podjęła zarządzenie o 

tym aby zlikwidować opłaty, przetoczył fragment uzasadnienia z kwietniowej sesji 

Prezydent Miasta, ,, W związku z ogłoszeniem w okresie od dnia 20 marca 2020 r. do 

odwołania na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii w związku z 

zakażeniami wirusem SARS-CoV-2 Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle, w celu 

ograniczenia rozprzestrzeniania się wirusa, postanowił zawiesić pobieranie opłat oraz 

przeprowadzanie kontroli w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle od dnia 1 kwietnia 2020 r. do odwołania. Nakaz pobierania takich 

opłat wynika z § 2 uchwały nr XVII/211/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 

grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, określania wysokości 

stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na 

drogach publicznych w strefach płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-

Koźle (Dz. Urz. Woj. Opolskiego z 2012 r. poz 189, z późn. zm.). Mając na uwadze 

powyższe, w dniu 31 marca 2020 r. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle wydał 

zarządzenie porządkowe nr 625/ZD/2020 w sprawie zawieszenia pobierania opłat w 

Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze stanem 

epidemii. Powyższe działanie podyktowane było szczególną przesłanką, jaką jest 

ochrona życia i zdrowia mieszkańców Gminy, które – wobec narastającej liczby 

zakażeń – miało skłonić mieszkańców do częstszego korzystania z własnego transportu 

samochodowego w miejsce komunikacji publicznej, a w przypadku korzystania ze 

Strefy Płatnego Parkowania – zwolnić mieszkańców z konieczności korzystania z 

parkomatów, które mogą stanowić potencjalne źródło zakażenia. Wydanie 

przedmiotowego zarządzenia było – w ocenie organu wykonawczego – niezbędne i 

niecierpiące zwłoki z uwagi na konieczność jak najszybszego zapobieżenia sytuacjom 

mogącym przyczynić się do rozprzestrzeniania wirusa SARS-CoV-2. Podpisane przez 

Sabinę Nowosielską. W poprzednim okresie było 300 zarażeń w kraju, obecnie jest ok 

30 tys. zarażeń, co 100 razy więcej, jeżeli chodzi o stan epidemiologiczny, zmieniło 

się tylko gorsze o 100 razy. Radny uważa, że przesłanki są nadal aktualne, nie 

przestały być ważnie. A na wniosek prezydent miasta w dniu 10 stycznia radni 

zadecydowali, że wraca się do stanu sprzed epidemii, radny uważa, że jest to działanie 

niekonsekwentne, obecnie podejmuje się zupełnie inne decyzje. Informuje o tym, aby 

radni pamiętali za czym głosują, jakie są uzasadnienie tych uchwał, żeby byli 

konsekwentni. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że radny Chudomięt powraca do tematu, lecz ona dotyczy 

pobierania opłat parkingowych. Obecnie jest tylko propozycja by rozszerzyć tylko 

strefę parkingową, takie są też głosy mieszkańców i radnych. Samo pobieranie bądź 

nie pobieranie opłat jest w gestii rady miasta i można tę uchwałę w każdej chwili 

zmienić. Przypomniał, że ten wniosek dotyczy tylko rozszerzenia strefy, nie wnoszono 

o zawieszenie, bądź ograniczenie opłat w tym zakresie. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, to co chciała przekazać na komisji 

Finansowo-Gospodarczej, ponieważ nie wie czy do radnych dotarła informacja, że w 

dniu 9 lutego br. Wojewódzki Sąd Administracyjny, stwierdził nieważność 

zarządzenia porządkowego a następnie uchwały która zatwierdzała to zarządzenie. Z 
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przewodniczącym zostało ustalone, że w wolnych wnioskach przedstawi pokrótce 

argumenty, które legły ku temu, ze sąd wydał takie rozstrzygnięcie i poprosi radny o 

podjęcie decyzji czy  tę uchwałę zaskarżać skargą kasacyjną. Jeszcze jest kwestia 

legalności tych działań. Wojewódzki Sąd Administracyjny uznał, że działanie 

Prezydenta Miasta jak i rady nie było niezbędne. Nie zmierzało do tego by chronić 

dobra jakie jest zdrowie mieszkańców.  

 

Radny Michał Nowak poinformował, że jest zaskoczony że wyrok już dawno zapadł, 

jako rada miasta powinni byli dostać informacje na pocztę email, ze skanem tego 

wyroku, prosi o przesłanie tego do czasu podjęcia tej dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że to powinno być 

na poczcie.  

 

Radny Michał Nowak poinformował, że z pewnością by o tym pamiętał. Przypomniał, 

radnemu Grzegorzowi Chudomietowi, że on jako jedyny był przeciwny tej uchwale, z 

jego inicjatywy, odbyła się sprawa sądowa, gdyż był przeciwny tej formie 

podejmowania uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, 

określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Dominik 

Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/349/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i 

sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej zabudowanej jednolokalowym budynkiem użytkowym, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Głubczyckiej 5J. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że dot. sprzedaży 

nieruchomości na wniosek wieloletniego wynajmującego, projekt uchwały był 

przedmiotem obrad komisji Infrastruktury oraz komisji Finansowo-Gospodarczej 

poprosił o przedstawienie wniosków komisji. 

 

Adam Oczoś przewodniczący komisji Infrastruktury poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Andrzej Kopeć przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/350/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej 

jednolokalowym budynkiem użytkowym, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy  

ul. Głubczyckiej 5J  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla: 
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a) Azoty 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że Rada Miasta 

każdą uchwałę będzie głosowała osobno, projekty uchwał były przedmiotem obrad 

komisji Infrastruktury poprosił o przedstawienie wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/351/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Azoty 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

b) przyjęcie statutu osiedla Blachownia 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał przyjęcie statutu pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/352/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Blachownia 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Blachownia został przyjęty. 

  

c) przyjęcie statutu osiedla  Cisowa 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała  

ww. projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że przewodniczący osiedla Cisowa 

nie otrzymał poprawnego statutu osiedla Cisowa do zaakceptowania.   

 

Adam Oczoś wyjaśnił, że prace nad statutami rad osiedli trwały długo, 

przeprowadzono konsultacje społeczne, komisja analizowała każdy wniosek po 

konsultacji. W czasie prac komisji nad trzema statutami uchwały, osiedla Sławięcice, 

osiedla Miejsce Kłodnickie i osiedla Przyjaźń, weryfikowano wspólnie ze sekretarzem 

miasta uwagi, wyniki głosowań i stanowią poprawkę do statutów.  

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz, wyjaśnił, że wypełniając wolę rady miasta 

przyjętej w uchwale, zobowiązali się do przygotowania ww. projektów oraz wyników 

konsultacji. Wszystkie samorządy osiedla uczestniczyły w procesie konsultacji jako 
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współorganizatorzy. Również odrębnym trybem zostali poinformowani o możliwości 

zajęcia stanowiska, zgłoszenia uwag, czyli były konsultowane dwutorowo oraz z 

mieszkańcami. Do materiałów załączono dokument dot. sprawozdania po konsultacji.  

 

Jacek Król poinformował, że również radny Tomasz Scheller w czasie komisji 

Infrastruktury, wskazał, ze wysłane uwagi z rady osiedla Sławięcice, podobno nie 

doszły. A teraz przewodniczący rady osiedla Cisowa, informuje że czegoś nie dostał. 

Radny wskazał problemy i brak kontaktu z radami osiedla.  

 

Adam Oczoś wyjaśnił, że może ktoś dostał dokument a go nie przeczytał.  

 

Radny Tomasz Scheller przypomniał, że prace nad statutami trwały od zeszłej 

kadencji. 80% rad osiedla nie zgłaszało uwag, więc na pewno rada osiedla Cisowa 

wiedziała o pracach nad statutem. Wziął w obronę działania urzędu i poinformował, że  

nie można informować, że rada osiedla Cisowa czegoś nie dostała. A jeżeli nadal rada 

osiedla Cisowa zamierza wnieść propozycje zmian, może to dokonać w każdym 

momencie. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że co kwartał odbywa 

spotkania z przewodniczącymi samorządów osiedla. W tym czasie omawiają sprawy 

bieżące.  

Więc krzywdzące są opinie, że nie wiedzieli o konsultacjach.  

 

Małgorzata Lipczyńska poinformował, że na spotkaniach każdy przewodniczący miał 

możliwość zadania pytania w sprawie statutu. Potwierdza, że prace trwały tak długo, 

że dzisiejsza dyskusja jest nie potrzebna i krzywdząca.  

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz, wyjaśnił, że ma dowody w postaci 

przesyłanych e-mali do wszystkich rad osiedli w temacie prac nad statutem.  

 

Ewa Lipczyńska jest zdziwiona co rada osiedla Cisowa przekazała. Statuty miały 

obowiązek wisieć w gablotach przed radami osiedli przez trzy miesiące, nawet 

mieszkaniec miał długi czas na zapoznanie się z projektami, wszystkie rady osiedla 

miały o tym pełną wiedzę.   

 

Prowadzący obrady poddał przyjęcie statutu pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/353/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Cisowa , 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Cisowa został przyjęty. 

 

d) przyjęcie statutu osiedla  Kłodnica, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/354/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Kłodnica,  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Kłodnica, został przyjęty. 

 

e) przyjęcie statutu osiedla  Kuźniczka, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty uchwał. 

 

Michał Nowak wskazał błędy techniczne, jest wskazane słowo ul i al. Poprosił o 

poprawę tych zapisów. Powołał się na opinię napisaną przez Wiolettę Porowską w tym 

zakresie. 

 

Sekretarz Miasta  wyjaśnił, że opinia pisemna Wiolety Porowskiej nie była żadną 

wykładnią prawa. Wskazaniem takiej nazwy ulicy była treść poszczególnych uchwał, 

zaakceptowanych przez radę miasta, było to dogłębnie analizowane, nie można 

przyjąć zmiany, gdyż jest podstawa w uchwałach, które są aktem prawa miejscowego. 

 

Michał Nowak nie zgodził się z stanowiskiem Sekretarza Miasta, uważa, że nazwy 

powinny być zapisane z regułami języka polskiego, nie ma sensu powielać błędu. W 

przyszłości wystąpi z niezbędną inicjatywą uchwałodawczą w celu poprawy błędu. 

Poprosił o przegłosowanie jego wniosku.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zaproponował radnemu 

odstąpienie od głosowania tego wniosku, kolejno poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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UCHWAŁA NR XXXIII/355/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Kuźniczka 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Kuźniczka został przyjęty. 

 

f) przyjęcie statutu osiedla  Lenartowice 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał statut pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopeć, Sławomir Wołkowiecki 

 

                             UCHWAŁA NR XXXIII/356/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Lenartowice 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Lenartowice został przyjęty. 

 

g) przyjęcie statutu osiedla  Miejsce Kłodnickie, 

 



20 
 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że była dyskusja nad granicami osiedla, ponieważ 

łączy się z osiedlem Sławięcice, radny Tomasz Scheller zaproponował wniosek ,,aby 

teren obszaru funkcjonowania był ujęty, by ulica Szpaków wraz remizą i leśniczówką 

Czajka, należała do Miejsca Kłodnickiego” została przygotowana autopoprawka.  

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, w autopoprawce dokładnie wskazano granice przebiegu 

osiedla, o które wnioskował radny Tomasz Scheller. 

 

Głosowano w sprawie Statutu Osiedla Miejsce Kłodnickie wraz z autopoprawką:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

                                         UCHWAŁA NR XXXIII/357/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Miejsce Kłodnickie 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Miejsce Kłodnickie został przyjęty. 

 

h) przyjęcie statutu osiedla  Piastów-Powstańców Śląskich, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał przyjęcie statutu pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

                                          UCHWAŁA NR XXXIII/358/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Piastów-Powstańców Śląskich 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Piastów-Powstańców Śląskich został przyjęty. 

 

i) przyjęcie statutu osiedla  Pogorzelec, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 
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Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                            UCHWAŁA NR XXXIII/359/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Pogorzelec 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Pogorzelec został przyjęty. 

 

j) przyjęcie statutu osiedla  Południe, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

                                          UCHWAŁA NR XXXIII/360/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Południe 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Południe został przyjęty. 

 

k) przyjęcie statutu osiedla  Przyjaźni, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

autopoprawką: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                             UCHWAŁA NR XXXIII/361/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Przyjaźni 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Przyjaźni został przyjęty. 

 

l) przyjęcie statutu osiedla  Rogi 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                          UCHWAŁA NR XXXIII/362/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Rogi 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Rogi został przyjęty. 

 

m) przyjęcie statutu osiedla  Sławięcice, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu, konsekwencją dyskusji był  wniosek radnego 

Tomasza Schellera o włączenie ul. Strzeleckiej do ulicy Szpaków do obszaru osiedla 

Sławięcice. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że ten wniosek jest 

przedmiotem autopoprawki, otworzył dyskusję, wobec braku osób chętnych do 

dyskusji, poddał pod głosowanie statut wraz z autopoprawką: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 
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Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

                                          

 UCHWAŁA NR XXXIII/363/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Sławięcice 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Sławięcice został przyjęty. 

 

n) przyjęcie statutu osiedla  Stare Miasto, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                            UCHWAŁA NR XXXIII/364/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Stare Miasto 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Stare Miasto został przyjęty. 

 

o) przyjęcie statutu osiedla  Śródmieście, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekt statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała ile uwag zgłoszonych do projektów 

statutów zostało odrzuconych. 

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że wszystkie rekomendacje które 

zostały przez Prezydent Miasta przekazane dla komisji Infrastruktury, które zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez tę komisję, zostały uwzględnione w przedłożonych 

projektach. Uwag było dużo a połowa zarekomendowanych uwag została 

zaopiniowana negatywnie a połowa pozytywnie.  

 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że w głosowaniu wstrzyma się.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie: 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Hanna Białas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

BRAK GŁOSU (3)  

Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała o problemie z głosowaniem, wyjaśniła że 

ma problem  z połączeniem Internetowym, oddała głos „za” poprzez system 

wideokonferencyjny.  
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UCHWAŁA NR XXXIII/365/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Śródmieście 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Śródmieście został przyjęty. 

 

p) przyjęcie statutu osiedla   Zachód; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 7 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Michał Nowak wskazał błędy techniczne w alfabetycznym spisie ulic. 

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że nie widzi przeszkód by zmienić 

kolejność w wykazie ulic.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał statut pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                           UCHWAŁA NR XXXIII/366/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Statutu Osiedla Zachód, 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że statut osiedla 

Zachód został przyjęty. 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta Ireneusz Wiśniewski ogłosił krótką przerwę, która trwała od 18:00 do 18:05. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej na pomniku 

Powstańców Śląskich położonym na placu Pamięci Rodła w Kędzierzynie-Koźlu 

w celu trwałego upamiętnienia setnej rocznicy III Powstania Śląskiego; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że była członkiem zespołu, w 

zamierzeniu mocno miało zostać wyeksponowane słowo ,,zwycięskie’’ lecz nie 

zostało to pozytywnie zaakceptowane przez pozostałych członków komisji. Opinii 

został poddany tylko jeden projekt uchwały. Ludzie oczekiwali wzniosłego 

upamiętnienia tego wydarzenia w sposób szczególny lecz ze względu na pandemię, 

umieszczona zostanie tablica.  

 

Andrzej Kopacki poinformował, że podziela zdanie radnej Katarzyny Kukolki-

Bogocz, lecz w jego przekonaniu, treść inskrypcji nie wzbudza nadmiernych emocji, w 

treści każdy znajdzie coś dla siebie a jednocześnie nie dzieli pewnych środowisk, co 

jest bardzo trudne, bo wydarzenia historyczne dzieli nawet wybitnych historyków. 

Treść inskrypcji brzmi: „w 100. Rocznicę III  Powstania Śląskiego, wielkiego zrywu 

patriotów, zwieńczonego przyłączeniem części śląska do zjednoczonej Polski -

mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla”. Jest to treść i działanie kompromisowe.  

 

Michał Nowak poinformował, że przyłącza się do słów przedmówcy, popiera, że z 

taką inicjatywą wyszedł, jest to inicjatywa kompromisowa, która prawdy historycznej 

nie fałszuje, a jednocześnie dużo pełniej oddaje istotę, działań które tutaj miały 

miejsce. Ma odmienne zdanie co do słowa zwycięskie, niż radni PiS, ze względów, że 

powstanie śląskie było jednym z elementów, szczegółowo uzasadnił swoje 

stanowisko. Wskazał, że powstania śląskie były tragedią dla ludzi z tego regionu, 

podzieliły ludzi, dosyć sztuczną granicą, pomiędzy dwa narody. Takie brzmienie 

tablicy nie narusza żadnej grupy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki 

                                           

         UCHWAŁA NR XXXIII/367/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w  sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej na pomniku Powstańców Śląskich 

położonym na placu Pamięci Rodła w Kędzierzynie-Koźlu w celu trwałego 

upamiętnienia setnej rocznicy III Powstania Śląskiego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja pozytywnie 6 głosami ,,za” 

zaopiniowała ww. projekty statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

osób chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
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BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki 

                                            

UCHWAŁA NR XXXIII/368/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że komisja Infrastruktura pozytywnie 6 głosami 

,,za” zaopiniowała ww. projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

 

Jacek Król poprosił o wyjaśnienia jakie zmiany zaszły w uchwale. 

 

Kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej Maciej Barć wyjaśnił, że w uchwale 

są cztery nowe przystanki, przy ul. Wojska Polskiego, która została przekształcona z 

drogi powiatowej na drogę gminną, te przystanki należy wpisać w wykaz gminny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 
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UCHWAŁA NR XXXIII/369/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których właścicielem albo zarządzającym jest 

Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen 

maksymalnych za usługi przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych 

przejazdów środkami miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu 

ustalania wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze 

sobą do przewozu rzeczy i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej; 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że Komisja Infrastruktury pozytywnie 6 głosami 

,,za” zaopiniował ww. projekty uchwały. Uchwała jest konsekwencją podjętego 

wniosku z zeszłej sesji.  

 

Radny Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza 

pozytywnie  zaopiniowała ww. projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
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UCHWAŁA NR XXXIII/370/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami 

miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości 

opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu 

rzeczy i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radna Ewa Odulińska poinformował, że komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekty uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Dysarz, Adam Oczoś, Sławomir Wołkowiecki 

 

                                           UCHWAŁA NR XXXIII/371/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

wraz z autopoprawką; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radna Ewa Odulińska poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekty uchwały.  

 

Radny Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza 

pozytywnie  zaopiniowała ww. projekty uchwały. 

 

Inicjator radny Marek Piasecki wyjaśnił, ze w zeszłym roku Rada Miasta podjęła dwie 

uchwały dot. zwolnienia z opłat za okres nieczynnych pubów i restauracji. Obecnie 

złożył inicjatywę o dot. wydłużenia terminu zapłaty koncesyjnej do kasy gminy i 

zwolnienie z opłaty w IV kwartale za cały okres obowiązywania zakazu sprzedaży. 

Podziękował Prezydent Miasta i kierownikowi Wydziału DG za pomoc w 

przygotowaniu tej uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/372/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 
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11) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

– Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza 

pozytywnie  zaopiniowała ww. projekty uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję, wobec braku 

chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Stogniew 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/373/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład 

Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  

wraz z autopoprawką 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o przedstawienie 

wniosków komisji. 

 

Radny Andrzej Kopeć poinformował, że w czasie posiedzenia komisji zgłosił wniosek 

nr 1 dot. skreślenia kwoty 30.000,00. zł przeznaczonej dla Komendy Powiatowej 

Policji w Kędzierzynie-Koźlu, przesunięcie tej kwoty na wolne środki.  
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Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, 

poparła wniosek radnego Adama Oczosia nr 1.  

Radny Adam Oczoś zgłosił wniosek nr 2 proponuje zmniejszenie kwoty do 30.000,00 

zł z przeznaczeniem na ,,Dofinansowanie zakupu ciężkiego pojazdu ratowniczo-

gaśniczego z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Komendy Państwowej Straży 

Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

poparła wniosek radnego Adama Oczosia nr 2.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała ww. projekty uchwały 

wraz przyjętymi wnioskami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję.  

 

Tomasz Scheller zapytał o szczegóły dot. zakupu wozu strażackiego oraz łazienek na 

komisariacie Policji.  

 

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

wyjaśnił, że jego prośba dotyczy dofinansowania zakupu specjalistycznego ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego ze zbiornikiem wodnym o pojemności 9 tys. litrów 

do gaszenia dużych pożarów i zagrożeń chemicznych. Ten samochód służy do 

zabezpieczeń dużych pożarów na terenie miasta i wsparcia grupy specjalistycznej z 

grupy Azoty. Ten samochód zastąpiłby stary 35 letni samochód. Wartość zakupu 

samochodu wynosi 1 200 000,00 zł. Komendant Wojewódzki zabezpieczył na ten cel 

kwotę 1 100 000,00zł pozostałe 100 tys. zł komendant jest zobowiązany do 

pozyskania. Podziękował za utrzymywanie i finasowanie przez gminę Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Poprosił o wsparcie zakupu tego samochodu. W kolejnym roku 

również planuje zakup samochodu lecz zwróci o współfinansowanie do innych 

włodarzy. Przez 35 lat nikt nie chciał dokonać wymiany tego samochodu, ze względu 

na wysokie koszty.  

Tomasz Scheller wyjaśnił, że w czasie akcji samochód - cysterna wielokrotnie ratuje 

całe akcje. Przypominał, że już raz przepadła możliwość zakupu nowego wozu 

bojowego.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zapytał czy komendant zwracał się 

o dofinansowanie do innych włodarzy w powiecie. Gdyby obniżono kwotę 

dofinansowania do kwoty 30 tys. zł czy ta kwota byłaby wystarczająca do 

zrealizowania tej inwestycji.  

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

wyjaśnił, że prowadził rozmowy z trzema wójtami dot. inwestycji w przyszłym roku, 

ma te środki obiecane. Zmniejszenie kwoty dotacji do 30 tys. zł pokrzyżowałoby plany 

zakupu cysterny, z powodu braku czasu zabiegania o innych inwestorów prywatnych i 

firm prywatnych. W kolejnych latach zwróci się do innych włodarzy o sfinansowanie 

zakupu samochodów specjalistycznych.  
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Grzegorz Chudomięt zapytał czy któraś z gmin powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego w 

tej chwili do tego samochodu dołoży się.  

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

wyjaśnił, że tak dołoży się, że oczekuje wsparcia gmin, która otrzyma samochód bądź 

samochody.  

To jest montaż finansowy, wszystko ma dograne, dot. gmin które otrzymają 

samochód.  

Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że gmina Kędzierzyn-Koźle stanowi 60% 

mieszkańców powiatu a 40% to mieszkańcy powiatu. Więc proporcjonalnie inne 

gminy powinny się tez dołożyć. Zapytał Komendanta Policji czy zwracał się o 

wsparcie finansowe do innych gmin.  

Podinsp. Hubert Adamek Komendant Policji wyjaśnił, że zadanie dotyczy szatni 

damskiej, ponieważ z czterech kobiet w ich placówce służy dwanaście kobiet lecz 

sanepid na podstawie decyzji nie dopuszcza do użytkowania obecnej szatni. Zwracał 

się z prośba o dofinansowanie wójtów gmin, do zakupu nowego radiowozu, lecz 

gminy nie były w stanie dofinansować tego zakupu samochodu. Radni w przeszłości w 

2017 r. wsparli remont szatni w kolejno w 2018 r. pomogli w zakupie samochodu. 

Komenda Policji jako jedyna posiada warsztat mechaniczny jako jedyni  

województwie. To nie jest zabieganie o luksus a zapewnienie podstawowych 

warunków do pełnienia służby to 10% potrzebnej na remont, cała kwota wynosi 300 

tys. zł, starostwo powiatowe wsparło ten remont kwotą też 30 tys. zł.    

Grzegorz Chudomięt podsumował, że żaden z włodarzy gmin z powiatu nie wspomógł 

tego zadania. Liczył na wsparcie innych gmin, w drobnej kwocie proporcjonalne w 

stosunku do ilości mieszkańców. To kolejny raz kiedy gmina Kędzierzyn-Koźle 

dokłada się do zadań instytucji powiatowych, a gminy nie wspomagają.  

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

wyjaśnił, że stara się rozwijać komendy, prosił o wsparcie innych instytucji oraz liczy 

na wsparcie gminy. Od trzech ostatnich lat gmina Kędzierzyn-Koźle nie dokładała się 

działań Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kędzierzynie-Koźle.  

Adam Oczoś dopytał z jakiego montażu finansowego został zakupiony wóz drabina 

pożarniczej oraz dwa samochody. 

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

wyjaśnił, że zakupiony wóz - drabina pożarnicza w całości został zakupiony z 

środków unijnych. Samochody zostały zakupione z  środków unijnych 

współfinasowany z środków Starostwa Powiatowego.   

Adam Oczoś poinformował, że gmina Kędzierzyn-Koźla nie udzielała finansowego 

wsparcia Komendzie Straży Pożarnej, ponieważ wspiera i nie szczędzi środków na 

Ochotnicze Straże Pożarne, remontując strażnice i współfinansując zakup 

samochodów. Uważa, że optymalną kwotą było przekazanie kwoty 30 tys. zł. 
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Komendant powinien zwrócić się również do innych gmin w powiecie o wsparcie 

finansowe w kwocie 5 tys. zł. A jeżeli Komendant Policji ma decyzję Sanepidu o 

remont, dziwi się że organ odpowiedzialny za komendę Policji nie podjął jeszcze 

stosownych działań, lecz w jego ocenie gmina Kędzierzyn-Koźle nie ma to w swoich 

kompetencjach, wielokrotnie do realizacji swoich inwestycji nie ma środków. Uważa, 

że gmina nie powinna przeznaczyć tych środków.  

Radny Fabian Pszon zapytał o zdanie Prezydent Miasta w temacie przedłożonych 

wniosków.  

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że popiera dofinansowanie 

tych zadań, wyjaśniła, że straż intensywnie pracuje szczególnie w czasie wielkich 

pożarów. Co do Policji gmina dopłacała środki przez dofinansowanie wspólnych 

patroli, by mieszkańcy czuli się bezpiecznie. Jest za przekazaniem tych środków.  

Radny Fabian Pszon również popiera przekazanie środków i wsparcie Straży Pożarnej 

i Policji. Ale poprosił, aby gminy powiatowe poprosić o środki w sposób oficjalny, w 

formie pisemnej. A nie prowadzić nieoficjalnych rozmów. Na przyszłość prosi o 

składanie tych próśb do innych gmin w formie oficjalnej.  

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - bryg. mgr inż. Piotr Dudek 

udzielił wyjaśnień dot. planowania środków finansowych, w tym przypadku jest 

bezwładność czasowa, gdyż na początku marca dowiedział się o możliwości zakupu 

samochodu ciężkiego, płatność i tak jest rozłożona na dwa lata. W kolejnych latach nie 

będzie wnioskował o środki finansowe. Rozmawiał z pozostałymi włodarzami 

gminami i ma obietnicę, że w przyszłości otrzyma od nich środki.    

Podinsp. Hubert Adamek Komendant Policji wyjaśnił, że w zakresie służb 

ponadnormatywnych sfinansowanych z pieniędzy gminnych jest w stanie zapewnić to 

zadanie. W ustawie o Policji wprowadzono zapis o wypłacaniu nadgodzin. Jest w 

stanie zapewnić służbę na dobrym poziomie. Dodał, że w sposób oficjalny wystąpił do 

wójtów gmin na terenie powiatu z prośba o dofinansowanie zakupu samochodu, lecz 

dostał odpowiedz negatywną, że wsparcie w tym roku jest niemożliwe.  

Radny Andrzej Kopeć poinformował komendantów, że niestety na skutek 

niekompetencji  organów rządowych gminom uciekają dochody. Gmina miałaby w 

tym roku ponad 9 milionów dodatkowych dochodów, a niestety inwestycja budowy 

portu w Koźlu jest stale hamowana. Zwrócił uwagę, że gminom tną środki, inwestycje 

są hamowane, a jednocześnie komendant informuje, że centrala z góry planuje budżet 

jednostek, w taki sposób, że cześć pieniędzy komendanci mają pozyskać samodzielnie. 

Na etapie planowanie budżetu Straży Pożarnej, zadania inwestycyjnego, z góry 

zakłada się że częścią wydatków obciąży się samorząd. Dodał, że w głosowaniu 

środków dla Policji od 2006 r. wstrzymuje się od głosu, nie chce by posądzono go o 

interesowność. Prosi o zrozumienie decyzji radnych, gdyż sytuacja nie jest łatwa dla 

naszego samorządu. Prezydent Miasta wykazuje więcej optymizmu niż radni. A 
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prawda jest taka, że dochody budżetowe są cięte, a samorządy tną koszty i wydatki, 

pomagając przedsiębiorcom w trudnych czasach.  

Fabian Pszon zapytał się komendanta kiedy ostatni lat szatnie były wyremontowane.  

Podinsp. Hubert Adamek Komendant Policji wyjaśnił, że ostatni remont był 20 lat 

temu.  

Fabian Pszon dodał, że za czasów Platformy Obywatelskiej, też nie były 

wyremontowane.  

Tomasz Scheller przypomniał radnym, że słuchają tego komendanci na służbie, którzy 

przyszli prosić o środki finansowe w celu realizacji ważnych zadań. Wyjaśnił, że 

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej tylko raz na trzy lata prosi o 

środki 50 tys. zł na samochód a kwota to 1 200 tys. zł, a radni się z nim licytują czy 

dadzą 30 tys. zł czy 50 tys. zł. Przypomniał, że jest wiele zadań które dotuje gmina a 

również można nie przeznaczyć na te cele środków, mimo, że powinien to robić rząd 

np. gmina dotuje oświatę oraz muzeum.   

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że należy zostawić 

ocenę radnym.  

Jacek Król poinformował, że przyznaje rację Prezydent Miasta, również jest za  

przekazaniem środków finansowych.  

Grzegorz Chudomięt poinformował, że również poprze przekazanie środków, lecz w 

przyszłym roku bacznie będzie obserwował działania włodarzy innych gmin w 

temacie przekazywania środków finansowych.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że ogłasza 10 minut 

przerwy.  

Fabian Pszon zapytał co zostanie poddane pod  głosowanie. 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że są to dwa oddzielne wnioski i należy 

je poddać pod głosowanie oddzielnie, kolejno należy poddać pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.  

Tomasz Scheller zaproponował nie ogłaszać przerwy.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że radni prosili o 

przerwę.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o 

potwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski potwierdził, że kworum zostało 

osiągnięte. 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła proces głosowania. Komisja 

zaopiniowała pozytywnie dwa wnioski, należy je przegłosować oddzielnie, jeżeli 
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uzyskają większość głosów  ,,za” będą poddane pod głosowane wraz z projektem 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie: wniosek 

komisji Finansowo-Gospodarczej nr 1 radnego Adama Oczosia: dot. skreślenia kwoty 

30.000,00. zł przeznaczonej dla Komendy Powiatowej Policji w Kędzierzynie-Koźlu, 

przesunięcie tej kwoty na wolne środki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (7) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Białas, Andrzej Kopeć 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Wniosek uzyskał poparcie. 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie: wniosek 

komisji Finansowo-Gospodarczej nr 2 radnego Adama Oczosia: dot. zmniejszenie 

kwoty do 30.000,00 zł z przeznaczeniem na ,,Dofinansowanie zakupu ciężkiego 

pojazdu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Komendy 

Państwowej Straży Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

W związku z problemem z głosowaniem zgłoszonym przez Jacka Króla, radny  

Michał Nowak zaproponował anulowanie głosowania. Przewodniczący Rady Miasta 

Ireneusz Wiśniewski ponownie poddał pod głosowanie: wniosek komisji Finansowo-

Gospodarczej nr 2 radnego Adama Oczosia: zmniejszenie kwoty do 30.000,00 zł z 

przeznaczeniem na ,,Dofinansowanie zakupu ciężkiego pojazdu ratowniczo-

gaśniczego z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Komendy Państwowej Straży 

Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (11) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Elżbieta 
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Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Wniosek nie otrzymał akceptacji.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz poprosiła o 5 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zaproponował radnej przerwę po 

głosowaniu.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że przewodniczący udziela głosu poza 

kolejnością  kiedy dotyczą wniosków formalnych, można uwzględnić, że jest to 

wniosek formalny, tym bardziej że etap nad głosowaniami, jest zakończony. Można 

zarządzić krótką przerwę i kolejno przejść do głosowania uchwały z przyjętym 

wnioskiem.  

 

Grzegorz Chudomięt przypomniał, że przed chwilą również została ogłoszona 

przerwa, na prośbę radnych, proponuje również uwzględnić wniosek radnej o przerwę.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał wniosek pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Andrzej Kopeć, Adam Oczoś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Lipczyńska, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (3) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski ogłosił przerwę, następnie poddał 

pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz przyjętym wnioskiem nr 1 

Komisji Finansowo-Gospodarczej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (4) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/374/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 

    (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

Radny Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekty uchwały 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusje, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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UCHWAŁA NR XXXIII/375/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2021-2035    

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

14) Podjęcie uchwały  w sprawie petycji dotyczącej „poparcia Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego” 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji (5 głosów ,,za”) poprała stanowisko Prezydent Miasta, w brzmieniu:  

1. Ze względu na spełnienie wymogów określonych w art. 2 ust. 2, ust. 3 i art. 4 ust. 2 

ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), zwanej dalej 

„U.o.p.”, pismo złożone w drodze elektronicznej w dniu 2 marca 2021 r. przez 

Tymczasową Radę Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

jest petycją w rozumieniu przepisów tej ustawy. 

2. W świetle przepisów Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 

r. (Dz. U. Nr 78, poz. 483, z późn. zm.) nie ma podstaw prawnych do rozważania 

postulowanego w petycji udzielenia poparcia „Rządowi Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego”, który nie występuje 

wśród wymienionych w ustawie zasadniczej organów władzy publicznej.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie 5 głosów ,,za” przyjęła ww. przyjęła 

ww. stanowisko jako własne. 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (5) 
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Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir 

Wołkowiecki 

                                           

UCHWAŁA NR XXXIII/376/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie petycji dotyczącej „poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego” 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie rozpatrzenia możliwości 

obniżenia o 5% wszystkich pozycji wysokości opłat za pobyt w mieszkaniach 

chronionych, ujętych w uchwale Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że mieszkaniec mieszkań 

chronionych złożył wniosek o obniżenie wysokości opłat,  komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji poprała stanowisko Prezydent Miasta, w brzmieniu:  

a)wysokość opłaty za pobyt została uzależniona od wysokości dochodu mieszkańca; 

im wyższy poziom dochodu świadczeniobiorcy, tym większa jest jego partycypacja w 

kosztach udzielanej pomocy,  

b) zasady odpłatności opracowane zostały z uwzględnieniem priorytetów społecznych 

biorąc pod uwagę, iż w większości mieszkańcy mieszkań chronionych utrzymują się 

ze świadczeń ZUS oraz zasiłków z pomocy społecznej,  

c) na podstawie art. 97 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

(Dz. U. z 2020 r., poz. 1876, z późn. zm.), osoby nie ponoszą opłat, jeżeli dochód 

osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty 

kryterium dochodowego, a zatem ustawodawca zagwarantował w cytowanym 

przepisie zwolnienie z odpłatności osób o niskim dochodzie;  

2) Prezydent Miasta proponuję nieuwzględnienie postulowanej zmiany wysokości 

opłat za pobyt w mieszkaniach chronionych.  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji stosunkiem głosów: 4 głosy ,,za”; 1 głos ,,wstrzymujący się” przyjęła ww. 

stanowisko jako własne.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że w związku z uzasadnieniem i stanowiskiem 

Prezydent Miasta pojawiło się stwierdzenie sprawiedliwości społecznej dlatego nie 

weźmie udziału w tym głosowaniu.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

                  UCHWAŁA NR XXXIII/377/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie rozpatrzenia możliwości obniżenia o 5% 

wszystkich pozycji wysokości opłat za pobyt w mieszkaniach chronionych, 

ujętych w uchwale Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na przypisane Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle działania polegające na naruszeniu wolności słowa oraz prawa 

do pozyskiwania i rozpowszechniania informacji; 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że mieszkanka została 

zablokowana na fanpage’u dziennika internetowego pod nazwą „KK24.pl – Lokalny 

Serwis Informacyjny”,, składa skargę do prezydent Miasta z powodu dotowania 

ogłoszeń, lecz Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym do 

rozstrzygania ww. skargi. 

W świetle przedstawionego stanu prawnego i faktycznego należy uznać, iż zarzuty 

zawarte w złożonej w dniu 27 stycznia 2021 r. skardze na przypisane Prezydentowi 

Miasta Kędzierzyn-Koźle działania polegające na naruszeniu wolności słowa oraz 

prawa do pozyskiwania i rozpowszechniania informacji poprzez zablokowanie 

Skarżącej na fanpage’u dziennika internetowego pod nazwą „KK24.pl – Lokalny 

Serwis Informacyjny”, nie posiadają określonych w art. 221 § 1 i 2 oraz art. 227 Kpa 

znamion skargi składanej w przedmiocie działalności organów administracji 

publicznej lub organizacji i instytucji społecznych realizujących zadania zlecone przez 

organy administracji publicznej 

Lokalny Serwis Informacyjny KK24.pl jest niezależnym podmiotem gospodarczym, 

funkcjonującym na wolnym rynku. Wszelkie decyzje dotyczące strategii jego 
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funkcjonowania podejmowane są przez właścicieli portalu, z uwzględnieniem zasad 

odpowiedzialności prawnej określonej w rozdziale 7 Prawa prasowego. W związku z 

niezależnością mediów Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle nie wpływał i nie ma 

zamiaru wpływać na jego działania. 

W myśl art. 240 Kpa oraz przepisów określonych w rozdziale 7 Prawa prasowego 

przedmiotowa skarga na działania polegające na naruszeniu wolności słowa oraz 

prawa do pozyskiwania i rozpowszechniania informacji poprzez zablokowanie 

Skarżącej na fanpage’u dziennika internetowego pod nazwą „KK24.pl – Lokalny 

Serwis Informacyjny”, nie może być rozstrzygana w trybie przewidzianym dla 

rozpatrywania skarg w art. 227-239 Kpa.  

Podmiotem właściwym do rozpatrzenia zarzutów Skarżącej są właściciele „KK24.pl – 

Lokalny Serwis Informacyjny”, a w przypadku dokonania przez nich czynności 

naruszających interes Skarżącej (podlegających odpowiedzialności cywilnej) lub 

mających znamiona czynu karalnego (podlegających odpowiedzialności karnej) – sądy 

właściwe do prowadzenia odpowiednio postępowań cywilnych lub karnych. 

W związku z powyższym Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym 

do rozstrzygania ww. skargi. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie 5 głosów ,,za” przyjęła ww. przyjęła 

ww. stanowisko jako własne. 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski otworzył dyskusję. 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że ma uwagi do stanowiska złożonego przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Radny Michał Nowak informował, że to gmina 

Kędzierzyn-Koźle podjęła umowę na umieszczanie informacji gminnych, jego 

zdaniem nie jest tak, gdyż sa to informacje zamieszczane przez prezydent miasta a 

radni nie maja dostępu do tej umowy. Radni nie mogą korzystać z tych informacji 

czynnie tylko biernie. W poprzedniej kadencji była możliwość oprócz informacji 

przekazywanej przez prezydenta, była możliwość wypowiedzi w mediach również 

przez radnych. W tej chwili gmina Kędzierzyn-Koźle płaci tylko za wypowiedzi 

organu wykonawczego, więc nie ma równego dostępu do środków masowego 

przekazu. Więc opowiadanie, że media są niezależnym podmiotem organem, a jednak 

Prezydent Miasta korzysta. W tym przypadku chodzi jednak o skargę. Przypomniał, że 

już w czasie drugiej sesji dowiedział się, że mecenas jest zatrudniona przez Prezydent 

Miasta a nie przez gminę. Dodał, że punkt widzenia zależy od punktów siedzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
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Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (5) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

           UCHWAŁA NR XXXIII/378/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie skargi na przypisane Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle działania 

polegające na naruszeniu wolności słowa oraz prawa do pozyskiwania i 

rozpowszechniania informacji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 10 w Kędzierzynie-Koźlu polegające na braku przekazania 

nauczycielowi jednorazowego wsparcia finansowego, a tym samym utrudniania jego 

pracy i dyskryminacji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

zgłosił wniosek o rozpatrzenie ww. punktu zgodnie ze stanowiskiem przedstawionym 

przez Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

1) Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym do rozstrzygania w 

zakresie objętym zarzutami zawartymi w skardze; 

2) do rozpatrzenia objętych skargą zarzutów jest uprawniony właściwy sąd pracy, w 

trybie określonym w przepisach prawa pracy. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. 

stanowisko. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Dysarz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 
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Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Król, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

Radna Hanna Białas z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja oddała 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIII/379/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie skargi na działania Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej nr 10 w 

Kędzierzynie-Koźlu polegające na braku przekazania nauczycielowi 

jednorazowego wsparcia finansowego, a tym samym utrudniania  

jego pracy i dyskryminacji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o upamiętnienie prof. Arthura Nicolaiera 

poprzez nazwanie jego imieniem skweru przy ul. Bolesława Chrobrego lub plant 

miejskich 

 

Michał Nowak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, 

że komisja pozytywne zaopiniowała ww. wniosek, natomiast proponuje, aby Rada 

Miasta Kędzierzyn-Koźle podjęła starania o znalezienie godnej lokalizacji. 

  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. 

wniosek. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (5) 

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, Marek 

Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIII/380/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w sprawie wniosku o upamiętnienie prof. Arthura Nicolaiera poprzez nazwanie 

jego imieniem skweru przy ul. Bolesława Chrobrego lub plant miejskich 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

19) Podjęcie uchwały w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu oraz Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Opolskiego z dnia 15 marca 2021r. dotyczące uchwały nr XXXII/340/21 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie określenia trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 

2030 r. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła celowość podjęcia tej uchwały.  

 

Michał Nowak poinformował, że jest za tym, aby odwołać się do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (5) 

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

 



49 
 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIII/381/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 30 marca 2021 r. 

w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu oraz Naczelnym Sądem Administracyjnym w 

sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego z dnia 15 

marca 2021r. dotyczące uchwały nr XXXII/340/21 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 r. 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 7. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Fabian Pszon zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji, ile pieniędzy gmina 

wydała na integrację ze społecznością romską.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o wyrok Sądu Administracyjnego w Opolu z dnia 9 

lutego 2021r. stwierdzający nieważność uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 29 kwietnia 2020 r. nr XXI/222/20 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 

porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle nr 625/ZD/2020 z dnia 31 marca 

2020 r. w sprawie zawieszenia pobierania opłat w Strefie Płatnego Parkowania na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze stanem epidemii. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że 9 lutego br. Wojewódzki Sąd 

Administracyjny stwierdził nieważność zarówno zarządzenia jak i uchwały 

zatwierdzającej to zarządzenie. Postawiono tym obu aktom trzy zarzuty, z których 

jeden był podstawą stwierdzenia nieważności. Przypomniała, że aby wydać takie 

zarządzenie porządkowe musiały zaistnieć dwie przesłanki, pierwsza - obiektywna, 

która stwierdzała, że istnieje luka prawna, którą prezydent może wypełnić przez 

wydanie tego aktu, oraz druga - subiektywna, z której wynikało, że podjęcie tych 

działań było niezbędne dla ochrony pewnych wartości. Tymi wartościami były 

ochrona życia i zdrowia. Sąd uznał, że zaistniała luka, którą prezydent mógł wypełnić, 

ale zdaniem sądu nie zaistniała nadzwyczajna sytuacja, która uprawniała prezydenta, a 

później radę do tego, żeby zawiesić opłaty. Dodała, że pani prezydent nie jest skłonna 

zaskarżać to unieważnienie, ale jeśli chodzi o uchwałę to decyzja pozostaje w rękach 

radnych. Przewodniczący zgłosi wniosek w sprawie zasadności wniesienia skargi 

kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego na ten wyrok.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w punkcie „wolne wnioski” zgłosi 

wniosek, o którym wspomniała pani mecenas. 
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Dominik Szustakiewicz zwrócił się z prośbą o zamontowanie ławeczek przy boisku 

„Orlik” na osiedlu Pogorzelec, aby rodzice mogli obserwować grające dzieci. Zabrał 

również głos w temacie odbioru odpadów gabarytowych, zwrócił uwagę, że są głosy 

od mieszkańców, że odpady te nie są odbierane w terminie, co powoduje rozrzucanie 

tych odpadów. 

 

Zastępca prezydenta zapytał o lokalizację i termin, gdzie taka sytuacja miała miejsce. 

Zwrócił uwagę, że często mieszkańcy wystawiają odpady gabarytowe za wcześnie, ale 

czasami są również opóźnienia w odbiorze.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że chodzi o domki jednorodzinne na osiedlu 

Pogorzelec i odbiór w marcu br.  

 

Radny Szustakiewicz zwrócił uwagę, aby obozy Auschwitz-Birkenau były nazywane 

przymiotnikami „niemieckie” i „nazistowskie”, jego zdaniem jest to fakt historyczny, 

który powinien być ujęty.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poruszyła temat remontu mostku na osiedlu Cisowa. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że ten mostek to była prywatna inicjatywa, nie jest w 

ciągu gminnym, jest problem z trasa ścieżki, która wykorzystuje mostek, trzeba 

znaleźć taką formułę, która będzie odpowiadała właścicielom gruntu.  

 

Michał Nowak zapytał, czy na prace budowy zastawki na Linecie zostało wydane 

pozwolenie konserwatorskie, jaki tam jest nadzór archeologiczny. Zapytał również co 

obejmuje zapis fortyfikacje ziemno-murowane Twierdzy Koźle i co on chroni. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że inwestycja jest realizowana w trybie specustawy 

dotyczącym obwałowań, były uzgodnienia z konserwatorem i nakaz działania pod 

nadzorem archeologicznym i o taki nadzór wykonawca wystąpił, jednak po czasie co 

zostało wyłapane przez konserwatora. Wszystkie prace są teraz realizowane pod 

okiem konserwatora. Jeżeli chodzi o zapis w zakresie zabytku to musi sprawdzić jaki 

jest zapis w karcie obiektu. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o budowanie altany śmietnikowej dla wspólnoty 

mieszkaniowej. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że budowanie altan śmietnikowych dla wspólnot nie 

jest zadaniem gminy. Zdarza się, że budynek wspólnoty został wydzielony po obrysie i 

wspólnota nie ma swojego terenu, gdzie mogłaby postawić altanę śmietnikową. Miasto 

proponuje wydzierżawienie terenu i wybudowane altany są własnością wspólnoty. 

Innym rozwiązaniem jest przekazanie wspólnocie terenu niezbędnego do realizacji 

zadań wspólnoty m.in. budowy altan śmietnikowych. Dodał, że Rada Miasta ustaliła 

atrakcyjne warunki przekazania tych terenów na potrzeby wspólnot.  
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Grzegorz Chudomięt zauważył, że w niektórych sytuacjach altany są budowane przez 

miasto, a w niektórych wspólnota musi sama ją wybudować, widzi tu 

niekonsekwencję. Zwrócił uwagę, że zdarza się również, że kilka wspólnot korzysta z 

jednej altany.  

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że w przypadku budowania drogi zdarza się, że jest 

potrzeba przedstawienia altan śmietnikowych, miasto w ramach inwestycji ponosi za 

to koszty. Co do korzystania przez kilka wspólnot z jednej altany jest to problem 

ciasnej zabudowy.  

 

Jacek Król zapytał, do kiedy jest ważny plan transportowy.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że udzieli odpowiedzi w formie pisemnej.  

 

Wiesław Fąfara poinformował, że otrzymał uchwałę nr 4/14/20021 z 27 stycznia 2021 

r. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o oddaleniu zastrzeżenia 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do wniosku nr 4 zawartego w wystąpieniu 

pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  NKO.401-5/2020 z 15 

grudnia 2020 r., zwrócił się z prośbą o stanowisko na piśmie dotyczące usunięcia 

nieprawidłowości i wypłaty zaniżonej dotacji dla Klubu Dziecięcego „Dziupla 

Wiewiórki” i Niepublicznego Żłobka „Wesoła Gromadka” w miesiącach kwiecień, 

maj i czerwiec 2020 r. o kwotę 47.744,00 PLN. 

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Wolne wnioski 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przypomniał, że zgłosi wniosek w sprawie 

zasadności wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego na 

wyrok Sądu Administracyjnego w Opolu z dnia 9 lutego 2021r. stwierdzający 

nieważność uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. nr 

XXI/222/20 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle nr 625/ZD/2020 z dnia 31 marca 2020 r. w sprawie zawieszenia 

pobierania opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w 

związku ze stanem epidemii. Zapytał, co radni sądzą o wnoszeniu skargi na ten wyrok. 

 

Michał Nowak stwierdził, że nie zgadza się z wyrokiem sądu i chciałby się odwołać 

do NSA.  

Grzegorz Chudomięt zauważył, że w marcu, kiedy radni podejmowali decyzje o tym 

zarządzeniu, niewiele wiedzieli o wirusie Covid-19, więc nie można powiedzieć, że 

nie było przesłanek aby zawiesić opłaty.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie ww. wniosek: 

 



52 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

PRZECIW (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (8) 

Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty więc skarga kasacyjna 

do NSA zostanie wniesiona.  

 

Adam Oczoś poruszył temat likwidacji szkoły nr 3 na osiedlu Azoty. Przedłożył 

wniosek o podjęcie działań związanych ze stworzeniem programu naprawczego 

mającego na celu poprawę efektywności kształcenia mogącą przynieść poprawę 

frekwencji chroniącej szkołę PSP Nr 3 przed jej likwidacją. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na uschnięte drzewo na ul. Stalmacha przy 

wjeździe do MZEC w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Artur Maruszczak powiadomił, że były ostatnio jakieś wnioski Starostwa 

Powiatowego o wycinkę, możliwe, że dotyczyło właśnie tej sprawy, zostanie to 

sprawdzone.  

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że szkoła przez wiele lat miała różne możliwości 

rozwoju, będą rozmowy z rodzicami, nauczycielami na temat przyszłości szkoły, 

wniosek radnego niczego nie wnosi. 

 

Tomasz Scheller poinformował, że zagłosuje za wnioskiem, ale prosi o informację na 

temat tej szkoły: jak wygląda ilość dzieci na osiedlu, jaka jest ilość dzieci aktualnie w 

szkole, jakie są koszty funkcjonowania szkoły, ile środków trzeba zainwestować w 

remonty w następnych latach. 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że te materiały były udostępnione na Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu oraz są dostępne na stronie miasta. 

Tomasz Scheller zwrócił się z prośbą o przesłanie mu tych materiałów na e-maila.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że jest to szkoła jedyna na osiedlu. Jego zdaniem, 

zamknięcie szkoły zależy od rodziców, jeżeli nie będą posyłać dzieci do innych szkół, 

tylko do tej na swoim osiedlu to szkoła nie zostanie zamknięta.  
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Katarzyna Kukolka-Bogocz zaznaczyła, że poprze wniosek Adam Oczosia, uważa, że 

najpierw powinny zostać rozwiązane problemy, a zamknięcie placówki jest 

ostatecznością. 

 

Fabian Pszon zgodził się ze słowami przedmówczyni, edukacja to nie tylko pieniądze, 

warto walczyć o szkołę do końca.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek radnego Oczosia o podjęcie 

działań związanych ze stworzeniem programu naprawczego mającego na celu 

poprawę efektywności kształcenia mogącą przynieść poprawę frekwencji chroniącej 

szkołę PSP Nr 3 przed jej likwidacją:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (5) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek otrzymał poparcie. Następnie 

poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 29 kwietnia o 

godzinie 14:00. 

Ad 10. 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXXIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 22:36. 
 

Protokołowała:  

Joanna Motyl (str. 1-5) 

Xymena Wąsowicz (str.6-8 oraz 46-53) 

Anna Dworaczek (str. 9-45) 


